
SE–PO. 0063–5–8/09

Protokół 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 
Zdrowia i Bezpieczeństwa

w dniu 23 listopada 2009 roku

Obecni

1. Radny Marek Rajca Przewodniczący nieobecny
2. Radny Marian Kita Z -ca Przewodniczącego obecny
3. Radny Czesław Badura obecny
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radna Andrzej Mentel obecny
6. Radna Hanna Szotowska obecna
7. Radny Andrzej Świątek obecny
8. Radna Danuta Walczak obecna
9. Radna Teresa Kosmala obecna
10. Radny Krzysztof Francikowski obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Burmistrz Marek Mrozowski,  Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek 
Katarzyna Płatek – oddziałowa, Jarosław Gilewicz – lekarz dyżurny, Kierownik wydziału Polityki Społecznej
i Edukacji – Michał Słomka

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Funkcjonowanie pogotowia ratunkowego na terenie Czeladzi 
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Sprawy Bieżące dot. ilości zachorowań w Czeladzi i Powiecie na grypę w miesiącu : wrzesień

październik

pkt.1

Funkcjonowanie pogotowia ratunkowego na terenie Czeladzi 

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Państwo otrzymali materiały dot. tego tematu czy w stosunku do tej informacji mają państwo pytania

Temat omawia : Jarosław Gilewicz – lekarz dyżurny

W Czeladzi stacjonuje tylko jedna karetka jest to zespół specjalistyczny, po wejściu ustawy o Państwowym 
Ratownictwie Medycznym rodzaje tych zespołów się zmieniły, są zespoły podstawowe i specjalistyczne.
Największy problem z jakim teraz się borykamy to jest lokal, dlatego, że karetka stacjonuje w szpitalu 
jest to nowa karetka, natomiast nasze dwa pomieszczenia znajdują się na pierwszym piętrze szpitala 
miejskiego w Czeladzi, żeby wydostać się na zewnątrz trzeba pokonać 5 par drzwi , które po godzinie 15.00 
są zamykane trzeba je otworzyć i z powrotem zamknąć bo takie są wymogi potem wychodzi się na izbę 
przyjęć
gdzie karetka stoi pod chmurka nie ma żadnego zadaszenia, gdzie jest przechłodzona przemoknięta
i tu jest największy problem. Dobrze by było gdyby ten samochód stał w jakimś budynku najlepiej 
parterowym



DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Z -ca Przewodniczącego  - Marian Kita
2. Jarosław Gilewicz – lekarz dyżurny
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
4. Radny Czesław Badura
5. Radna Teresa Kosmala
6. Radna Hanna Szotowska
7. Katarzyna Płatek – oddziałowa
8. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
9. Radny Krzysztof Francikowski
10. Radna Danuta Walczak

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Dziękuje państwu za obecność na posiedzeniu Komisji

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Ogłaszam 5 min przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

pkt.2

Opiniowanie materiałów sesyjnych

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Czy Panie Z -ca Burmistrza i Pani Skarbnik chciały by coś w zakresie tego pkt dopowiedzieć

Zmiany w budżecie

Temat omawia - Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska



Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Czy są pytania dot. tego materiału 

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
3. Radna Teresa Kosmala

ustalania regulaminu określającego wysokość oraz  szczegółowe warunki przyznawania  nauczycielom 
dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki 
wynagrodzenia

Temat omawia Z -ca Burmistrza – Anna Ślagórska

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Z -ca Burmistrza – Anna Ślagórska
3. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
4. Radna Teresa Kosmala
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radny Andrzej Mentel
7. Radny Wiesław Konderak
8. Radna Hanna Szotowska
9. Z -ca Przewodniczącego  - Marian Kita

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Czy są pytania dot. tej sprawy

Pytań nie było

Program współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2010

Temat omawia Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – Michał Słomka

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek



3. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – Michał Słomka
4. Radna Teresa Kosmala
5. Burmistrz Marek Mrozowski
6. Radny Andrzej Mentel
7. Radny Andrzej Świątek
8. Radny Danuta Walczak

przystąpienie do sporządzania zmiany fragmentu miejscowego planu  ogólnego perspektywicznego 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla terenu przy DK 86 przyjętego uchwałą Nr VIII/49/03 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 marca 2003r

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Czy są pytania do tego tematu

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Hanna Szotowska
2. Radna Andrzej Świątek
3. Z -ca Przewodniczącego  - Marian Kita
4. Radny Andrzej Mentel
5. Burmistrz Marek Mrozowski
6. Radna Teresa Kosmala

pkt.3

Sprawy bieżące

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Odczytuje pismo Ordynatora oddziału Opieki Paliatywnej w Będzinie Pani Tatiany Pietrzyckiej 
dot. informacji o konferencji naukowej z okazji dziesięciolecia powstania oddziału opieki paliatywnej 
w Będzinie

Odpowiedzi na wnioski z dnia 26.10.2009r. Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa 
dot. budynku na ul. Szpitalnej nr 5

– w budynku na poziomie piwnic została zaprojektowana wentylacja mechaniczna w ilości 2 sztuk 
zamontowane ponad dachem budynku, jednocześnie pozostawiono dwa przewody
wentylacyjne w ścianach zewnętrznych piwnic

– w drzwiach zamontowanych w piwnicach nawiercono otwory w dolnej części drzwi
– zwrócono się do MPGK ALBA w Czeladzi o większą dbałość w zakresie czystości klatek 

schodowych i korytarzy 
– wjazd do parku na wózkach inwalidzkich zostanie wykonany w 2010r.
– poręcze przy schodach wyjściowych oraz schodach prowadzących do parku zostaną zamontowane 

w pierwszej połowie 2010r.
– odgrzybienie piwnic i likwidacja pleśni nastąpi po całkowitym osuszeniu piwnic



– grzejniki zamontowano na naświetlach bocznych drzwi wejściowych element stały w uzgodnieniu 
z projektantem na skrzydła drzwiowe zostanie naklejona folia lustrzana od zewnątrz

– trzepaki zostaną zainstalowane w pierwszej połowie 2010r.
– ZBK pozytywnie rozważył możliwość zorganizowania świetlicy w pomieszczeniu usytuowanym 

w kondygnacji piwnicy ponieważ jest ono wyposażone w instalacje grzewczą elektryczną i 
wentylacyjną 

– grzejniki zostały zabezpieczone tak aby uzyskać jednakową temperaturę
– na schodach zewnętrznych ZBK zamontuje nakładki anty poślizgowe otwory wentylacyjne

zostały wykonane 

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Andrzej Świątek
4. Z -ca Przewodniczącego  - Marian Kita

Z -ca Przewodniczącego   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa - Marian Kita  
Zamykam posiedzenie Komisji 

   protokołował                                                                                                      Z -ca Przewodniczącego
Krystian Załęczny         Komisji Polityki Społecznej

        Zdrowia i Bezpieczeństwa

     Marian Kita    

        

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


